

《Nice to Meet Youths!》

桃園國際學生青年交流體驗營Taoyuan International Youth Summer Camp

報名表Registration Form

*姓名/Name	First name	Middle name	Last name
*英文名字/Nickname		*國籍/Nationality	
*性別/Gender		*科系及年級/Dept.&Grade	
*就讀學校/School		LINE ID	
手機號碼/ Mobile number			
*E-mail	務必填寫正確資訊,將作為活動主要聯絡管道 ※Please make sure that the information provided is valid as e-mail is the mainly mean of communication.		
*報名動機及期許 (必填,將視為錄取參考) Motivation and expectation (Required for the enroll- ment consideration)			
備註 (簡述英語能力程度或附上 英語能力證明) Note (Please briefly describe your English proficiency or provide a copy of Eng- lish proficiency certifica- te)	如:英語檢定考試、或參與國際/英語相關類別營隊或活動、課程等		

注意事項Notice:

●報名程序Registration:

- 1.報名期間:即日起至5月24日截止(如額滿即提前終止報名)。
Dates:Till May 24, 2021. (subject to availability)
- 2.由主辦單位確認報名後,將由專人電話聯繫與電子郵件通知,請報名學員以網路表單方式填報個人資訊,並於收到郵件通知後3天內完成填報,如逾時未填,視同放棄資格。
after registration verified by Organizer, applicants will be notified via mobile and e-mail. Applicants are required to fill out the registration form online in 3 days upon the email notification by Organizer. Failure to do so in the specified period is deemed registration forfeited.

●補充說明Supplementary Information:

- 1.所有參加學員均投保旅遊平安險及意外險。
All students have travel and casualty insurance coverage.
- 2.活動免費參與,提供學員午餐、晚餐及住宿由主辦單位提供。
All insurance, dinning and accommodation are free of charge.
- 3.任何消息或活動內容變更,皆以桃園市政府青年事務局公布為準。
Any news or change of the event is subject to the official announcement by the Department of Youth Affairs.